

Referat – Bestyrelsesmøde 2024-10-15

Sted

- Tidemandsvvej 1, bygning 4 på Gl. Østre Skole (Holbæk Kommune, Mod Job og uddannelse)

Deltagere

- Bestyrelsen (inkl. suppleanter og fællesskaber): Mikkel Lundstrøm (formand, referat), Jane Brandt (næstformand), ~~Ole Rasmussen (kasserer), Magnus Lykke-Jørgensen~~, Erik Birch Eriksen, ~~Karin Dalskov (suppleant)~~, Lars Halberg (suppleant), Kim Bille Olsen (fællesskaber, ordstyrer)
- Andre: Elisabeth Johansson og Karina Folmer fra trafikgruppe/infrastrukturgruppe

Pkt.	Emne	Beskrivelse	Ansvarlig	Tidsfrist
1.	Økonomi Overblik over økonomi	Økonomioversigt tages til efterretning. Jane orienterer om at omkring 100.000 kr. mangler at blive udbetalt.	Ole	
2.	Kommunikation Hjemmeside Facebook	Tilbud på konsulenthjælp til tilretning af hjemmesiden indhentes, og rundsendes til kommentering i bestyrelsen Magnus og Erik administrerer facebook-gruppe.	Mikkel Magnus/Erik	1/11-24 15/10-24
3.	Ansøgninger LOFHO har modtaget 3 ansøgninger	Følgende besluttet af bestyrelsen: <ul style="list-style-type: none"> • Holbæk Byforum (Blomster m.v.- sommer 2025) – 20.000 kr. • Støttef. For Det Gamle Elefantapotek (juleaktiviteter, børnearrangementer) –16.000 kr. • Foreningen Holbæk Dyrehave (informationsmateriale og standere) – 24.500 kr. 	Jane	17/11-24

4.	Høringer Kommuneplan 2024 Energiby	Bestyrelsen tager de afgivne høringsbemærkninger vedr. Kommuneplanen 2024 til efterretning. M.h.t. Energibyen tilslutter bestyrelsen sig de udarbejdede høringsbemærkninger, som Mikkel afsender.	Mikkel	25/10-24
5.	I øvrigt Møde m. øvrige lokalfora	Jane og Mikkel giver status fra møde d. 2/10 i Ugerløse m. medlemmer af 5 Lokalfora. Der påtænkes Lokalforumstræf i Holbæk d. 15/1, kl. 17-20.30 i Værftsbygningen. Christina Hvalsø Hansen afklarer dato m.v. med gruppen af fællesskabere og udsender invitation.	Mikkel	
6.	Arbejdsgrupper Møde med arbejdsgrupper Trafikgruppe/infrastrukturgruppe	Erik orienterede om meget sparsom deltagelse ved møde d. 1/10-24 med arbejdsgrupper. På mødet deltog Elisabeth og Karina som repræsentanter for trafikgruppen/infrastrukturgruppen. Opsamling fra mødet: <ul style="list-style-type: none"> • Bestyrelsen er positiv over for de aktiviteter som trafikgruppen/infrastrukturgruppen repræsenterer. • Gruppen kan ikke handle på vegne af Lokalforum Holbæk, men kan indstille forslag til bestyrelsen. • Det er ok at gruppens aktiviteter afspejles på Lokalforum Holbæks hjemmeside og facebook. • Bestyrelsen er positivt stemt for at spørgsmål vedr. trafik/infrastruktur lokalforum videresendes til gruppen. • Eksisterende høringsdokumenter på hjemmesiden forsøges gemt. • Bestyrelsen vil udpege en kontaktperson til trafikgruppen/infrastrukturgruppen. 		

	Trafiksikkerhedsplan	Plan for infomøder medsendes. Der følges op i forhold til infomøde onsdag d. 13. november: Holbæk By, Vipperød, Tuse, Orø.	Mikkel	
7.	I øvrigt	Bestyrelsesmødet i december afholdes d. 17/12. Vi starter med et kort møde på Østre Skole. Kl. 19. har Jane bestilt bord til spisning på Svanen.	Jane	